
40,l";4.(X)0>, 50,.'.";

KluO Kao nych t'i vi'=i=.,...,-.--------=-hy"7'::"t9 4ct=f,Polskiego  Stronnichva  Ludowego

Pan

Andrzej  Wilkoński

Starosta  Nowotomyski

ZAPYT  ANIE

Na  podstawie  Ą2 1 Statutu  Powiatu  Nowotomyskiego  zwracam  się  z

następrijącymi  pytaniai'ni:

W  dniu  22.03.2019  roku  na ręce  Pana  Starosty  złożyłem  interpelację  w

której  w imieniu  mieszkańców  wsi  Komorowo  zwróciłem  się  z prośbą  o budowę

kładki  pieszo  rowerowej  nad  ciekiem  wodnym,,Czarna  Woda".

Na złożoną  interpelację  w dniri  5.04.2019  roku  otrzymałem  odpowiedź  że

po dokonaniri  wizji  w terenie  ,,konieczne  będzie  opracowanie  dokiu'nentacji

projektowej  wraz  z uzyskaniem  decyzji  o waninkacli  zabudowy  oraz  innych

dokumentów".

Czy  została  wszczęta  jakakolwiek  procedura  prowadząca  w najbliższej

przyszłości  do budowy  kładki  pieszo-rowerowej  w Komorowie  ?

(Przygotowanie  dokumentacji  projektowej,  decyzja  o wanmkacli  zabudowy,

uzgodnienia  z właścicielai'ni  gnintu  ?)

Śledząc  BIP  zariważyłem  że na stronie  powiatu  nowotomys16ego  w

zaldadce  zannówierńa  publiczne  rikazało  się  zamówienie  publiczne  na

wykonanie  dokumentacji  projektowej  dla  zadania  pn. Budowa  kładki  pieszo-

rowerowej  nad  rzeką  Obra  w miejscowości  Nowa  Wieś  Zbąska.

Dlaczego  wcześniejsze  postępowanie  zostało  unieważnione  ? Czy  został

wyłoniony  kolejny  wykonawca  tej inwestycji  ?, czy  zostały  uzgodnione

lokalizacje  z właścicielai'ni  gruntu  ?, czy  temin  na uzyskanie  decyzji  celu

publicznego,  decyzji  środowiskowej,  zgody  właścicieli  jest  tenninem  realnym

do końca  roku  zostały  tylko  dwa  miesiące.  Dlaczego  tak  o ogłoszone

postępowanie  skoro  wiadomo  że warrinki  są nie  do s i ia ?


